



聖安當幼稚園

ST. ANTONIUS KINDERGARTEN

新生報名表 New Enrolment Application Form

此欄由學校填寫

This column is filled in by school

Class : K _____ 班

申請報讀之編別： K1 上午班 下午班 上 / 下午班均可 編號 No. _____
 Level of application a.m. p.m. a.m. / p.m.
 for admission : K2 K3

姓名 Name	中文 Chinese	英文 English	性別 Sex	請貼上 相片 Photo	
出生日期 Date of birth	年 月 日 Yr. Mth. Dy.	年齡 Age	出生地點 Place of Birth		
籍貫 Nationality	省 市 Province City	出生證明號碼 Birth Cert. No.			
住址 Address	電話號碼 Tel. No.				
家長及監護 人資料 Information of Parent & Guardian	父親 Father		母親 Mother	監護人 Guardian	
	姓名 Name				
	職業 Occupation				
	辦事處	公司名稱 Co. Name			
		職位 Position			
		地址 Address			
電話 Tel.					
曾在本校就讀之父/母/兄/姊姓名 Name of siblings who have graduated already			畢業/離校年份 Year of Graduation/left		
現在本校就讀之兄/姊姓名 Name of siblings who are currently enrolled			現就讀之班級 Class A.M./P.M.		
宗教 Religion	領洗堂區 Church of baptism		領洗證明號碼 Registration No.		
	聖名 Christian name		領洗日期 Date of Baptism		

注意事項 Notes :

請將表格詳細填妥帶備下列資料於星期一至五上午 9:00 至下午 5:00 / 星期六上午 9:00 至中午 12:30 交回本校校務處。

Parents should read and complete this form carefully and return it to general office on: Monday to Friday, 9:00a.m. to 5:00 p.m / Saturday 9:00a.m. to 12:30p.m.

- 出示香港出生證明書、香港身份證或有效的香港居留證件及免疫注射記錄（針咭）正本。
Your Child's Hong Kong Birth Certificate, Hong Kong Identity Card or documents showing visa status in Hong Kong and immunization record .
- 繳交香港出生證明書副本、有效香港居留證件副本、免疫注射記錄（針咭）副本及1½" x 2" 正面半身近照三張。
A copy of your child's Hong Kong Birth Certificate, documents showing visa Status in Hong Kong, copy of immunization record and three 1½" x 2" photogarraphs (head and shoulders).
- 請帶備回郵信封（9 吋長）三個，兩個貼上\$2.20之郵票及一個貼上\$7.90之郵票，信封面請寫上詳細地址。
Please enclose three self-address stamped envelopes. The envelopes should be 9 inches in lengths, two with \$2.20 stamps and one with \$7.90 stamps.
- 以現金或支票(支票抬頭請寫「聖安當幼稚園」)繳交報名費港幣 40 元。
Application fee for HKD40.00 payable by cash or cheque.
Cheque should be crossed and made payable to 「ST. ANTONIUS KINDERGARTEN」

請轉後頁 Next Page

聖安當幼稚園
St. Antonius Kindergarten
意見調查
Opinion Survey

家長／監護人姓名： _____
Name of parent / guardian : _____

與學生關係： _____
Relationship : _____

學生現就讀／曾就讀幼兒園／幼稚園： _____
Nursery / Kindergarten attended : _____

1. 選擇入讀本校的原因：

Reasons for choosing to enter our school :

2. 對學校的期望：

Expectation for the school :
